
Zápisnica č. 3/2023 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 23.5.2023     

v zasadačke obecného úradu o18:00 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová, starosta obce  

Prítomní poslanci: Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Ospravedlnení poslanci:  0 

Neospravedlnení poslanci: 0  
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa zápisnice 

4. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

5. Voľba veliteľa DHZO 

6. Dotácia DHZ 2023 

7. Organizácia Memoriál / Futbal 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 
 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na treťom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 3. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 

 

K bodu 3./ Určenie zapisovateľa zápisnice 

Starostka obce určila zapisovateľa zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

 
    

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 4./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 
Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 

 
 

K bodu 5./ Voľba veliteľa DHZO 

Starostka obce informovala prítomných o žiadosti, ktorá bola prijatá na Obecnom úrade od 

predsedu DHZ pána Ing. Petra Štullera, v ktorom žiada obecné zastupiteľstvo obce Nový Salaš 

o schválenie Radoslava Tomka za veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru obce Nový Salaš. 

Členovia s jeho žiadosťou jednohlasne súhlasili. 

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6./ Dotácie DHZ 

Starostka informovala prítomných o výške dotácie na DHZ. Členovia zastupiteľstva poverili 

starostku, aby nákup prostriedkov  konzultovala s predsedom DHZ. 

 

 
 

 

K bodu 7./ Organizácia Memoriál  /Futbal 
 

V tomto bode starostka informovala prítomných o prípravách na Memoriál a futbalový zápas, ktorý 

sa bude konať 15.7.2023. Ďalej sa spoločne venovali detailnejšie organizačným veciam.  

 

 

 

 



K bodu 8./ Rôzne 
 

V bode 8 starostka informovala prítomných Poverení na vykonanie inventarizácie, ktorú má obec 

povinnosť vykonať na základe Zmluvy o pripojení k informačnému systému DCOM. Za predsedu 

inventarizačnej komisie bola navrhnutá Marianna Hiblár-Perunová a za ďalších členov: Mgr. 

Barbara Herteľová a Sarah Kallaiová. Členovia jednohlasne odsúhlasili inventarizačnú komisiu 

v tomto zložení. 
 

Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

-  Ďalej starostka obce informovala prítomných na list adresovaný na Okresný úrad- Odbor 

životného prostredia, kde žiadala o vydanie súhlasu na výrub vyschnutého stromu pred 

budovou Materskej školy a priamo pri vchode do miestnych Potravín. Strom tak ohrozuje 

nie len majetok obce, ale aj život a zdravie občanov. Nakoľko obec nemôže svojvoľne bez 

súhlasu príslušného úradu začať s výrubom akýchkoľvek stromov, musela požiadať 

o vydanie súhlasu na jeho výrub. 

 

- V tomto bode ďalej informovala starostka prítomných o liste pána Vladimíra Štullera, 

v ktorom žiada o písomnú odpoveď ohľadom výmazu zapísaného vecného bremena. Členovia 

zastupiteľstva požiadali starostku, aby mu písomne odpovedala, že zrušenie vecného bremena zo 

zákona nie je možné. Zánik vecného bremena zo zákona môže nastať, ak nastanú také trvalé 

zmeny, že vec už nemôže slúžiť potrebám oprávnenej osoby alebo prospešnejšiemu užívaniu jej 

nehnuteľnosti. V tomto prípade uvedená komunikácia slúži ako jediná prístupová cesta pre 

ostatných vlastníkov parciel.  

 

- Starostka informovala členov o vyjadrení právneho zástupcu ohľadom odstránenia brány 

a NN prípojky pani Šakovej z obecnej komunikácii. Na čo členovia poverili starostku, aby 

v tejto veci konala podľa pokynov právneho zástupcu.  

   
K bodu 9./ Diskusia 

 

Ďalej sa diskutovalo o rôznych oblastiach a potrebách v obci na najbližšie obdobie. 

 

K bodu 10./ Záver 

 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 3. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 23.5.2023 
........................................... 

Mgr. Martina Pachová                        

zapisovateľka               


